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Regionövergripande särskild satsning på förbättrad tillgänglighet till hälso- 
och sjukvården 2021 

Den socialdemokratiskt ledda regeringen har skickat historiskt stora medel till Västra 
Götalandsregionen. Det handlar om ersättning för Covid-vården, men också stora belopp för att 
korta köerna för patienterna, säkra vården och förbättra villkoren för personalen. Vi 
socialdemokrater hade i vårt budgetförslag till regionfullmäktige ett annat förslag om hur dessa 
medel skulle användas. Vi anser att pengarna ska direkt ut till verksamheterna då vi har tilltro till 
de anställda. Med rätt verktyg och tillräckligt med resurser har regionens egna verksamheter alla 
möjligheter att klara av att både korta köerna och öka tillgängligheten. För att klara av köerna 
behövs långsiktighet. Detta är något som tyvärr inte finns i GrönBlåas förslag, istället samlar man 
centralt pengarna på hög. 

Förenklat regelverk för bisysslor och karens kommer inte att öka tillgängligheten. Personalen har 
haft en svår arbetssituation under pandemin och behöver rejäla satsningar och därför hade vi i 
vårt budgetförslag satsningar på höjda löner. 

Den föreslagna ersättningsmodellen kan komma att hjälpa sjukhusen att bedriva mer vård, men 
det finns en viktig fråga som inte lyfts i förslaget och det är måltalen för verksamheterna. 
Måltalen måste revideras så att våra sjukhus får rimliga förutsättningar att bedriva sin verksamhet 
och öka produktionen. Måltalen och brist på personal får inte vara hinder för verksamheterna att 
bedriva mer vård och öka tillgängligheten.  

För att klara effekterna av pandemin behöver verksamheterna långsiktighet och tillräckliga 
resurser för att kunna korta köerna och öka tillgängligheten i Västra Götalandsregionen.  
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